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Päätös Valtuustoaloitteet 
 
 
Aloitteen tekijä: Aihe: Liite n:o 
varavaltuutettu 
Juusela-Pekkarinen 
Sirkka sekä 10 
varsinaista 
valtuutettua ja yksi 
muu varavaltuutettu 
 

Keppi & Porkkana -
hyvinvointihankkeen 
käynnistäminen kouluilla 

1 

Mäki-Petäjä Harri 
sekä 13 muuta 
valtuutettua ja kaksi 
varavaltuutettua 
 

Unicefin Lapsiystävällinen 
kunta -malliin osallistuminen 

2 

Göös Sanna-Kaisa 
sekä 13 muuta 
valtuutettua ja kaksi 
varavaltuutettua 
 

Omaishoitajien hyvinvoinnin 
tukeminen 

3 

Orjala Jari sekä 4 
muuta valtuutettua ja 
yksi varavaltuutettu 

Esitys Korpelan Voiman 
omistajakunnille 
toimenpiteisiin ryhtymisestä 
kuntayhtymän toimitusjohtajan 
virkasuhteen päättämiseksi 

4 

  
Nuorisovaltuuston edustaja Kirsikka Typpö jätti nuorisovaltuuston 
aloitteen lautakuntapaikoista hyvinvointipalveluiden lautakuntaan ja 
kasvatus- ja opetuslautakuntaan. 
 
Lisäksi valtuutetut ottivat esille ja keskustelivat seuraavista 
aihepiireistä: 
- valtuutettu Pauli Haaponiemi otti esille Kannuksen keskustan 
teiden ja liikenneympyrän huonon kunnon ja esitti, että Kannuksen 
kaupunki toimittaa asiasta virallisen lausunnon Etelä-Pohjanmaan 
Ely-keskukselle 
- valtuutettu Timo Pajala kysyi keskusta-alueen 
kehittämissuunnitelman mukaisten toimenpiteiden 
toteuttamisaikataulua, johon työpäällikkö Matti Salmela vastasi, että 
toimenpiteisiin ryhdytään heti kun routa on sulanut 
- valtuutettu Lasse Lehtinen esitti toivomuksen, että tuulivoimaan 
liittyvissä valtuustoinfossa kuultaisiin myös tuulivoimaan kriittisesti 
suhtautuvia asiantuntijoita 



- valtuutettu Päivi Hintikka otti esille Kokkola-Kajaani -tien alikulun 
saamisen Eskolaan maa-uimalaan/kesäteatterille johtavan 
risteyksen kohdalle sekä 60 km/h nopeusrajoituksen saamisen 
Kokkola-Kajaani -tielle Eskolaan liikenneturvallisuussyistä. 
Työpäällikkö Matti Salmela kertoi, että Ely-keskuksen kanssa on 
neuvoteltu alikulun suunnittelusta ja kustannusarvion laadinnasta. 
Nopeusrajoituksen osalta Ely-keskus on muutama vuosi sitten 
ilmoittanut että heidän laskelmiensa mukaan se ei ole tarpeellista. 
Asiaa voidaan kuitenkin esittää uudestaan Elylle.  
 
Kaupunginvaltuusto päätti merkitä valtuutettujen esille ottamat asiat 
tiedoksi sekä lähettää aloitteet kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi. 
 
 

 
 


